

مدرسة مريم بنت عمران Maryam Bint Omran School

الخطة الأسبوعية للعام الدراسي 2023-2022 Weekly Plan for the Academic Year

19-9-2022 To 23-9-2022	التاريخ Date	Monday-Friday	اليوم Day
6	المرحلة Grade	Week 4 T1	الأسبوع Week

ملاحظات Remarks	المهمة Assignment	الدرس Lesson	المادة Subject
اكمل دروس ألف المتاحة لأهميتها والتحضير المسبق لمحتوى درس الأسبوع	الاملاء الإسيوعي حسب الجدول الموضح في الأسفل	أساسيات الكتابة 3.6 (النحو) الجملة الإسمية والفعلية 4.1	اللغة العربية Arabic
-Make sure you bring a fully charged laptop. -Read at home for 20 minutes daily.	6A, 6B, 6F, 6G: Classkick and Easel Assignments 6A Code: XNW7T4 6B Code: BG6SEP 6F Code: JNFERM 6G Code: 8HCNQB 6C, 6D, 6E: Classkick Assignments: 6C Code: XMQ65Y 6D Code: IC2607 6E Code: S97B6F	6A, 6B, 6F, 6G: Reading Skill: Identifying the main idea in a text. Writing Skill: Punctuation Marks (, : " ") 6C, 6D, 6E: Alef Lessons: (1-2-3) Reading Skill: Identifying the main idea in a text. Writing Skill: Punctuation Marks (, : " ").	اللغة الإنجليزية English
-Students to bring Math notebook and fully charged laptop.	1. Complete Alef lesson 1 2. Homework on class kick: 6B: DUHMEVE 6G: 2P7DZC 6F: MF7MIN 3. Practice for your MAP Exam(file sent to the parents on Telegram)	Module 1: Lesson 2: Compare and order integers page 13 Lesson 3: Find and apply absolute value page 21 Module 2: Lesson1: Interpret Rational numbers page 31	الرياضيات Math
	(ACEG) study topic	Function and structure of cell Comparing animal cells and plant cells	العلوم Science

Kindly refer to google classroom (6ACEG) and telegram for studying the topics For classes 6B, D and F.	Differentiate living things and nonliving things, Unicellular and multicellular, Types of cells. Next week's model Quiz in the classroom Session 1- students will complete plant vs animal worksheet Session 2 Students will be doing an investigation in the lab where they will prepare their own microscope slides to observe the difference between animal and plant cells Session 3 students will be observing pre made microscopic slides of animal and plant cells. Sessions 4 and 5 students will be creating models of an animal or plant cell. Session 6- spelling test (vocab words) and fill in the blank and multiple choice assessment [formative]		
			الدراسات الاجتماعية Social Studies
الإنهاء من دروس في الف لطالبات المتأخرات والغائبات سيتم التسميع لطالبات في الحصة حسب جدول المادة	تحضير الدرس من الكتاب النسخة الالكترونية في كلاس روم	درس التطوع عبادة وانتماء (استراتيجية التعلم المقلوب)	التربية الإسلامية Islamic
	تكملة درس الأجزاء الرئيسية للكمبيوتر + أكثر الأعطال التي تحدث مع الجهاز الحاسب الآلي وطرق حلها		Technology تقنية المعلومات

C major scale 2 Bring your music notebook please : Note	التربية الموسيقية Music
Students will be able to perform a variety of passes during gameplay / الرجاء الالتزام بالزي الرياضي / اثناء حصة التربية الرياضية	التربية البدنية P.E
The engineering perspective and its dimensions in relation to the eye of the beholder المنظور الهندسي وابعاده بالنسبة لعين الناظر	الفنون البصرية Art
اتبعوا أخبار المدرسة عبر قناة التلغرام https://t.me/MBOSchoolC2 مديرة المدرسة: خديجة الحوسني	

اليوم / التاريخ Day/Date	الاختبار Exam	المادة اللغة العربية Subject
6D-E يوم الأربعاء من كل أسبوع 6F&6G يوم الثلاثاء الموافق 20/9/2022	الكهرباء الْكُهْرَبَاءُ مِنْ أَهَمِّ أَسْبَابِ الرُّقِيِّ وَالتَّقْدُمِ، فَهِيَ تُنِيرُ لَنَا مَنَازِلَنَا وَشَوَارِعَنَا . وَتَنْفَعُ فِي كَيِّ الْمَلَابِسِ، وَ تَسْخِنُ الْمَاءَ , وَطَهُو الطَّعَامَ . كَمَا تُسْتَخْدَمُ فِي الْمَنَازِلِ وَ إِدَارَةِ الْآلَاتِ. وَيَسْتَعْمِلُهَا الْأَطِبَّاءُ فِي الْفَحْصِ وَالْعِلَاجِ .	فقرة الإملاء للأسبوع